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Rozhovor s paní ředitelkou Ivanou Němečkovou 
 
I v jarním čísle našeho školního časopisu jsme pro vás připravili rozhovor. 
Tentokrát s naší staronovou paní ředitelkou Ivanou Němečkovou. 
  
 
1. Co vás vedlo k tomu, že jste se vrátila na tuto školu? 
 
Od roku 1992 jsem učila na školách hotelnictví a gastronomie, organizovala jsem různé 
odborné kurzy, zahraniční praxe a tím jsem se vzdělávala v této oblasti.  

Od roku 2014 jsem pracovala na škole s jiným zaměřením, vyučované obory mi byly vzdálené. 
Proto jsem se rozhodla pro návrat do hotelové školy. Na této škole jsem pracovala ráda a cítím, 
že se mi bude i teď na ní dobře pracovat. 

„Nevstoupíš dvakrát do stejné řeky“, řekl Hérakleitos a měl pravdu. Já se vrátila do školy, ze 
které jsem v roce 2014 odešla. Vrátila jsem se do školy, která změnila budovu, vyučuje se další 
obor …. , i já se změnila za 8 let, zestárla jsem, nasbírala nové zkušenosti ….. .   

2. Baví vás práce ředitelky školy? 
 
Být ředitelkou školy není pro mě priorita, baví mě komunikace se středoškoláky, s kolegy. Ráda 
učím, práce v hodinách mě nabíjí. 

Učím na střední škole od roku 1989, nasbírala jsem hodně zkušeností a znalostí, tak je 
předávám v roli ředitelky.  

3. Chtěla byste zůstat ve školství, nebo zkusit jinou práci? 
 
Když jsem byla krátce ve školství, uvažovala jsem o změně, chtěla jsem být trenérkou ve 
fitness. Měla jsem trenérské zkoušky. Nakonec jsem předcvičovala aerobic a zdravotní cvičení 
odpoledne po práci a o prázdninách. Zůstala jsem ve školství, ale na rok jsem práci přerušila a 
odjela sbírat zkušenosti do světa, na Kypr. Po roce jsem se ráda vrátila do školy a zůstala ve 
školství hodně let. Na konci každého školního roku toužím být zahradnicí, mít práci bez 
počítače a bez papírů.   

4. Co nejhoršího se vám stalo za dobu vaší školské kariéry? 
 
O tom se mi nechce psát, byly to dvě ošklivé zkušenosti. V obou případech se jednalo o alkohol 
u studenta. Poprvé, když jsem byla druhým rokem ve školství (začínající učitelka). Stalo se to 
na chmelové brigádě, bohužel prodavačka ve vesnici studentům prodala alkohol, studenti se 
poprali pod vlivem alkoholu ….., jednoho odvezli do nemocnice s podezřením krvácení do 
mozku. Nakonec všechno dopadlo dobře. Stalo se to před 30 lety, stále mám všechno do 
detailu v paměti. V roli ředitelky školy se mi stala podobná příhoda na lyžařském zájezdu.   

 
 
 



5. Co děláte ve volném čase, 
jaké jsou vaše zájmy? 
Ve volném čase ráda cestuji, hlavně 
sportovně – poznávací výlety, 
jezdím na kole, lyžuji (sjezdovky i 
běžky), turistika, plavání … . Moc 
ráda chodím do divadla, ráda si 
přečtu hezkou knížku (hlavně na 
dovolené).  

Baví mě práce na zahradě, miluji 
houbaření. Nejvíc dobíjím baterky 
v přírodě. 

 
6. Jaká byla vaše studentská 
léta? 
Na střední školu vzpomínám moc 
ráda. V prváku jsme hodně zlobili a 
naše mladá úžasná třídní učitelka to 
měla s námi náročné. Nadšeně jsme 
jezdili na chmelové a bramborové 
brigády, to bylo zážitků!!!! 
Pravidelně po 5 letech máme třídní 
srazy. Každé Vánoce se scházíme 
s bývalou třídní učitelkou na 
Náměstí Míru pod vánočním 
stromem, je to úžasná ženská.  

Na vysoké škole jsem měla také 
super spolužáky, s některými se 
pravidelně scházíme dodnes. Při 
studiu na vysoké škole jsem už 
hodně cestovala, zimu trávila 
lyžováním, v létě jsem ráda jezdila 
stopem, i když jsem to měla od 

rodičů zakázané☺. Studentská léta 
jsem si užívala naplno. 

                                                                                                         

Sopka „Montanha do Pico“, která dosahuje výšky 2351m, na tento výstup jsem pyšná ☺.  

 

Ptali se Maya a Michal, H1.A 

 



MATURITNÍ PLES OČIMA PRVÁKŮ 

Ahojky tak my vám povíme něco o letošním maturáku a asi začneme hned od začátku. 

Letošní čtvrťáci už nám budou odcházet a právě proto se uskutečnil maturitní ples kde jsme 

se samozřejmě my prváci stužkovali. Všechny přípravy proběhly nakonec dobře a všichni jsme 

si to moc užili. Ples začal naším stužkováním na který jsme si připravili malý nástup a osobně 

si myslíme že nám to vyšlo opravdu dobře. 

Poté tam hrála živá kapela byla i tombola ve 

které jsme mohli vyhrát opravdu fajn ceny, 

ale samozřejmě čtvrťáci si připravili 

nádherný nástup i představení. Po celý 

večer jsme měli možnost si i něco dobrého 

k pití objednat na baru l, kde občas byli 

šíleně fronty ale zvládli jsme to😅. Po všech 

věcí co byli na ten večer připravené tak 

jsme se konečně dočkali půlnočka, které 

měli čtvrťáci pro nás připravené. Opravdu 

se jim to moc povedlo i jsme se u toho 

zasmáli, takže tam mělo ode všeho něco. A 

nakonec byla menší diskotéka na které jsme si mohla zatancovat i s učitelama. Ovšem 

jmenovitě hlavně s panem učitelem Skopcem a Fidlerem. Podle nás musíme čtvrťáky 

pochválit, protože to měly opravdu hezký a doufáme, že se budete všichni těšit i na ten náš 

(jestli se tam vůbec dostaneme😅). 

Týnka, Eliška, 

Adri, Alice 

H1❤️ 

  



Lyžování v Rakousku 
 
Jako každým rokem si pro nás pan učitel Siřínek připravil lyžařský výcvik. Tentokrát 
zorganizoval lyžák nejenom pro první ročníky, ale i pro ročník druhý. Po deseti letech se tak 
H2.A společně s boleslavskou zdrávkou podívali do rakouského Raurisu. 
Odjížděli jsme v 9 hodin ráno od Olympie a dorazili jsme na místo v 5 večer. Cestou jsme 
samozřejmě dělali pauzy, aby si pan řidič odpočinul a my si mohli dokoupit další nezdravé 
svačinky (zastávka v mekáči nás proto velmi potěšila).  
Hotel nás mile překvapil. Nejenom, že jsme měli krásné a čisté pokoje, ale taky velmi dobré 
pokrmy. Snídaně byly ve formě švédských stolů, obědy jsme měli v restauraci na sjezdovce a 
k večeři jsme vždy měli na výběr ze dvou jídel, plus polévka a salátový bufet. S jídlem tedy 
nebyl žádný problém. 
Sjezdovky byly krásné, upravené, dlouhé a i když se poměrně rychle rozjezdily, vše nám 
kompenzoval výhled na protější hory.  
Jezdili jsme vždy od 9 do 16 hodin a myslím, že to bylo tak akorát. Po ježdění jsme se vrátili na 
pokoje, kde jsme převážně odpočívali.  
V 18 hodin jsme se vždy sešli na 
večeři a po ní jsme měli buď volno, 
nebo nám učitelé připravili program. 
Jeden večer jsme tedy hráli hry ve 
společenské místnosti, další den 
jsme byli vysláni na ,,kleinen 
Spaziergang” , a zbytek dní jsme si 
mohli dělat, co se nám líbilo.  
Večerku jsme měli ve 22:00, tu jsme 
samozřejmě všichni pečlivě 
dodržovali a po desáté hodině jsme 
byli na svých pokojích, čekajíce 
na kontrolu učitelů. 
Ve čtvrtek jsme se všichni sbalili, dali 
sbohem Raurisu a vydali se na cestu domů. Pan Siřínek si pro nás připravil výlet do Zell am See, 
kde jsme měli rozchod a mohli jsme si projít centrum města.  
Stejně jako předešlé dny, jsme měli krásné počasí, svítilo sluníčko a bylo teplo, takže nám bylo 
o to víc líto se vracet, když jsme zjistili, že v Česku teď bude zase zima. 
Domů jsme se vrátili kolem půl desáté. Na parkovišti už nás čekali rodiče, kterým se po nás za 
ten týden určitě moc stýskalo. 
 
Na tento lyžařský výcvik nezapomeneme, byla to jízda, tak snad někdy příště. 
 
Speciální poděkování patří panu Siřínkovi, všem paním učitelkám ze zdrávky, panu řidiči, 
hotelu Montana a taky Pepovi! 
 
Aneta, H2.A 
 

  



Španělský den 

Projektový den na téma Španělsko se uskutečnil 4. dubna 

a účastnili se prváci a H2.A, pan Fidler a Muf 😊 A jak 
účastníci hodnotí průběh akce? Níže výběr z postřehů 
V1.A a H2.A!     (Muf bohužel do uzávěrky časopisu 

nedodal odpovědi 😊) 

 Projekt se mi líbil, bylo to zajímavé a také jsem se 
dozvěděla plno nových věcí. Druháci 
měli hezké prezentace, ve kterých mluvili o Barceloně, 
Madridu nebo Kanárských ostrovech. Taky se mi líbila 
vtipná vsuvka zpěvu, kdy nám 
zazpívaly druhačky a i Daniel 
z prváku. Byla i soutěž mezi 
prváky a druháky. Nakonec 
vyhráli prváci, za odměnu 
dostali meloun. 

 Program  asi někoho  zaujal, ale mě ne.  Studenti  
druhého  ročníku si připravili  různé 

prezentace, některé byly pěkné a zajímavé, ale některé 
takové divné. Hudba byla zajímavá. Odměnu jsem chtěla 
získat, protože byla dobrá a hezká, ale nedávala jsem 

pozor, takže nic nemám ☹ 

 Představení na začátku od pana učitele Fidlera mě 
pobavilo. Líbila se mi atmosféra ve  

třídě, ale vadilo mi málo místa, to bych 
příště zorganizovala lépe. Španělsko mám ráda a 

učím se španělsky, tak se mi projekt líbil. 

 Španělský den se mi docela líbil, až na nějaké výhrady. 
Prezentace byly propracované,  

ale moc jsme si z nich nezapamatoval. Nejlepší bylo zapojení nás 
do různých aktivit, za nějakou 

tu cenu. Z toho všeho budu 
nejvíc vzpomínat na 

vystoupení pana Fidlera. 
Akorát chudák pan 

Skopec, bylo to pro něj 
moc španělské, ne 
německé. 

 Vystoupení   
s kytarou bylo  super a 

soutěže mě vcelku  bavily.  Myslím, 
že je  dobré si  

takhle „odpočinout“ od učení a vymyslet něco jiného jako 
zábavu. 



Projekt Agora V1 

Na prvním setkání přijeli 3 členové projektu Agora z 

Prahy. Nikdo nevěděl co budeme dělat a proč by 

jsme to měli dělat. Poté jsme seznámili členy Agory s 

nedostatky města MB, kterých si všímáme jako 

studenti. Prokonzultovali jsme návrhy na zlepšení 

problémů. Ve skupinách jsme vymysleli projekty, 

které by obohatili město. Návrhy se týkaly kultury a 

umění jako například pomalování prázdných zdí v 

parkovacích domech, výstavba galerijního kurníku, 

který by obsahoval fotky s nedostatky města, které 

si sami nafotíme na černobílý film, dále snížení 

kriminality např. obtěžování, prodej drog, ničení 

veřejných prostorů. Na dalším sezení jsme 

vybrali návrh demokratickým 

hlasováním. Zvítězil návrh na výstavbu 

galerijního kurníku, dále se probírala 

realizace a potřebný materiál pro 

stavbu. Na třetím setkání jsme začali 

pracovat venku s materiálem, který přivezli 

členové Agory. Před uskutečněním 

třetího setkání jsme se ve třídě rozdělili do dvou 

skupin, jedna skupina šla fotit na staré 

fotoaparáty s černobílým filmem na místa ve 

městě, kde 

shledáváme nedostatky  

a druhá skupina začala s 

výstavbou základů pro 

kurník. Fotografie se 

vyvolají na dalších setkáních. 

Na konci třetího setkání jsme 

se rozdělili do pěti skupin, 

které se budou nadále 

věnovat různým částem k 

dokončení projektu 

"GALERIJNÍ KURNÍK" 

Natálka a Claudie, V1.A 

  



   



Jak to vidí maturanti 

Maturanti ze třídy H4 už si pomalu balí kufry... Položil jsem dvěma z nich pár otázek 😊 

1. Maturitní ples je za námi. Na který okamžik nebo zážitek z něj určitě dlouho 

nezapomeneš? 

2. Maturity jsou před námi. Jak se připravuješ a jak si věříš? 

3. Co plánuješ po ukončení hotelovky? 

 
FILIP 

1. Nevím, jestli se dá vybrat jen jeden 
okamžik. Na plese se toho stalo dost a je 
zde spoustu věcí, na které hodně dlouho 
nezapomenu. Jeden ze zážitků je určitě 
naše předtančení. Já a ani moje taneční 
dívka jsme neuměli taneční kroky a místo 
tance jsme se spíše smáli. Taky 
nezapomenu na to, že jsem celou dobu 
nosil cizí oblek a stěžoval si, že je mi moc 
velký.  

Filip a jeho múza 

2. Na maturitu se připravuji spánkem a jídlem. Na maturitu si věřím a myslím si, že mé šance 
jsou zde stejně vysoké, jako vyhrát Hunger Games. 

3. Po ukončení hotelovky se plánuji stěhovat do Prahy, kde nastupuji na vysokou školu. Dále 
to nechávám na osudu. 

DAN 

1. Na plese jsem nebyl, takže bez komentáře… 
 
2. Skoro daily si opakuju a projíždím všechny  mat. okruhy 
a otázky z podkladů od dřívější studentky této školy..  
Z hlediska důvěry v sebe sama to nějak neprožívám.. Beru 
to tak, jak to je.. Dopadne to tak, jak to dopadnou má.. 
Jsem si vědom co pro to dělám, jak se připravuji a 
výsledek bude adekvátní vzhledem k práci a přípravě…  
 
3. Hurá do práce! Studování je extrémně nudné a 
otravné.. Tedy alespoň pro mne ;).. Práce je extrémně 
zábavná, smysluplná a výsledky podle toho jsou 
odpovídající.. Hlavní důvod je ale takový, jsem-li v práci, 
cítím že jsem na místě, na kterém mám být... 
               Dan s autorem rozhovoru 
Ptal se Jack S., externí spolupracovník redakce 



Postřehy z barmanského kurzu 

Barmanský kurz byl pětidenní a konal se v Praze na Andělu. 

Trval od 27. do 31. března. První dva dny jsme měli teorii a 

další dva dny jsme míchali koktejly. Celý kurz jsme ukončili 

v pátek závěrečnými zkouškami.  

Závěrečná zkouška se skládala ze dvou částí: 1. test (z 

historie…), 2. praktická část = míchání koktejlů. My jako 

studentky H3.A jsme to zvládly úspěšně a dostaly jsme 

certifikát !!! 

Kurz byl těžký a bylo toho dost, co se naučit. Ale bylo to zajímavé a bavilo nás to. Takže jsme 

rády, že to máme za sebou a jsme BARMANKY  

Valentýna, Denisa, Ivanka z H3.A 

 

 

 

  



Story z praxe 
 
Byl běžný den na praxích. Už bylo po snídaních vše uklizené a připravené na obědy. Čekali jsme 
na hosty až přijdou na oběd a v tom najednou za námi přijde manažer, jestli někdo z nás 
nechce jít dřív domů, ale proto, že se nikomu z nás nechtělo kvůli tomu, že to v hotelu máme 
rádi, tak byl vybrán jeden student, aby dovezl dvě krabičky s jídlem do jedné kavárny. Tato 
kavárna, kam měl student odnést dvě krabičky s jídlem se nacházela 15 minut tramvají od 
hotelu a 30 minut pěšky. Tak poslal studenta s dvěma krabičkami do kavárny a mezitím uběhly 
tři hodiny. Skončily obědy a už jsme se chystali jít domů, ale v tu chvíli přišel naštvaný manažer. 
Student, kterého poslal s krabičkami do kavárny, dorazil až po třech hodinách. Krabičky 
s jídlem byli poničené, a tak hotel musel vše uhradit. Celá situace vznikla, protože se student 
na cestě ztratil. Na tento zážitek z praxe, hned tak nezapomenu.  
 
Verča, H1.A 
 
 
 
 

 
 
Psychika teenagerů 
 
“Proč máš bordel v pokoji?” “Zase pětka?” “Proč se s náma nebavíš?” “Proč nám nic neříkáš?” 
A spousta dalších podobných otázek. 
 
Vysvětlovat důvody některým rodičům by bylo úplně k ničemu. Co třeba kdyby se zeptali sebe 
proč se jejich dítě tak uzavřelo do sebe? Neříkáme, že je vždy chyba na straně rodičů, je 
samozřejmé že se do nepříjemných situací dostane člověk i sám, ale ve spoustě případů jsou 
aspoň trochu na vině oni. 
 
Dostaneš pětku? Seřvou tě. Máš v pokoji binec? Seřvou tě. Nevylízáš z pokoje? Seřvou tě. 
Jak se máš cítit, když ti vyčtou každý tvůj krok? Každou věc co uděláš? Každou věc co řekneš? 
Ale oni jsou vlastně stále úžasní rodiče a ty jsi jen nevděčný a drzý. 
 
 
Tvoje mentální zdraví je důležité, mysli na sebe. Dělej věci co tě dělají šťastným, bav se s lidmi 
co máš okolo sebe rád a pokud ti přijde že potřebuješ odbornou pomoc, vyhledej ji. Na světě 
je spousta lidí co by ti dokázala pomoci, např. linky bezpečí apod. 
 
Linka bezpečí: 116 111 
 
Niki a Domi, H1.A 

 

 



Jarní básnická soutěž 

Na počest přicházejícího jara vypsal pan Fidler „Jarní básnickou soutěž“. Sešlo se 
neuvěřitelných 12 příspěvků našich básníků z obou prváků! Učitelská porota ocenila dvě 
nejlepší díla: vítězkou se stala Terka z V1.A, jejíž báseň najdete níže, a druhé místo získal její 
spolužák Filip. Všem účastníkům děkujeme za 
jejich literární počiny! 
 
Jaro 
Tereza Štěpánová, V1.A 
 
Zima už odchází pryč, 
dala nám květinový klíč, 
kterým dveře jara otevřou 
a tím všechnu zimu zaženou. 
 
Sněženky už natěšený, 
svou krásou jaro přivítají. 
 
Poslat stačí telegram 
čápům a všem vlaštovkám. 
Přiletět snad stihnou včas, 
jen doufám, že jim neprošel cestovní pas. 
 

          Ceny pro vítěze chutnaly i slušely !!! 

 

Z hotelovky na hotelovku 
 

1.září minulého roku jsem nastoupila na Hotelovou školu v Poděbradech. Po půl roce jsem 

zjistila, že sice mnou zvolený obor se mi líbí, ale škola mě nenaplňovala v rámci praxe a 

přístupu učitelů. Proto jsem se rozhodla od druhého pololetí přestoupit na tuto školu. A jsem 

ráda že jsem tak učinila. Na této škole se mi líbí přístup celé školy ke studentům a k výuce. 

Učitelé mají lidštější přístup ke studentům kteří látku hned nepochopí, a látku se jim snaží 

znovu vysvětlit. Praxe v Poděbradech se konala v rámci školy ve školní jídelně kdežto tady se 

konají přímo v různých hotelích. Jako velké plus beru to že můžu do školy nosit jakékoliv 

oblečení, kdežto v Poděbradech se musí nosit dress code každý den, ne jenom v rámci praxe. 

 

Vendy, H1.A 

 

Hrdá 

paní 

učitelka 



HRÁČSKÉ DOUPĚ 
Rubrika, kde se s vámi největší experti přes paření her podělí o své znalosti !!! 

ROBLOX 

Roblox - hra pro všechny věkové kategorie, již od roku 2006 dokázali hráči společně vyvinout 
přes 40 milionů unikátních miniher a díky tomu si může kdokoliv najít hru která ho bude 
bavit, převážně díky tomu má roblox přes 40-50 milionů aktivních uživatelů každý den. 
 
Na ukázku si zde rozebereme tři různe minihry. Začneme Pet Simulator X. 
 
Hra kterou může hrát každá věková kategorie díky jejímu konceptu. 
Ve hře je se jedná doslova jenom o to že.. klikáte a sbíráte herní měnu a díky tomu otevíráte 
další "mazlíčky" které vám pomáhají získat více herní měny a díky tomu otevřít další světy.
  
Většinou je naráz okolo 150,000-200,000 hráčů, při aktualizaci až 800,000-900,000 
 
Celkově lze říci, že Pet Simulator X je populární a dobře hodnocená hra, která nabízí hráčům 
zábavu a možnost se nějak na nějaký ten měsíc zbavit volného času. 
 

 
Pak tu máme zcela odlišnou hru - Murder Mystery 2. 
 
Zde se jedná o celkovou spolupráci všech hráčů. 
 



Hra obsahuje různé herní módy, včetně "Classic", "Assassin" a "Sheriff". V módu "Classic"  
hráči musí najít vraha, zatímco v módu "Assassin" je jeden hráč vrahem a ostatní musí 
uniknout před vrahem. 
 
V módu "Sheriff" je hráč, který hraje roli šerifa, který musí ochránit ostatní před vrahem. 
Celkově lze říci, že hra Murder Mystery 2 je velmi zábavná a "napínavá", s různými herními 
módy pro každého. 
 
A teď máme na řadě nějakou tu horrorovku pro změnu - Doors. 
Doors je jedna z mála lepších horrorových miniher v robloxu, její koncept se mi zdá zcela 
unikátní. 
 
Jak název napovídá - Dveře.. všude samé dveře! Celá hra je o tom že utíkáte a schováváte se 
před ruznýma přišerama přes jakoby "nekonečné" množství dveří ale nakonec zjistíme že jich 
tam je jen 100, zároveň musíme řešit různé hádanky abychom se dostali dále až na konec. 
 
Ve hře nás bude nahánět či strašit přes 16 různých příšer… 
 
Celkově bychom řekli, že hra je spíše pro odvážné a ty co maji rádi nějaké ty logické hádanky 
(Zároveň taky pro ty co mají hodně trpělivosti). 
 
Martin, Ema, Sabča H1.A 

 

 

 

VÝVOJÁŘI 

The Last of Us Part II byla dlouho očekávaná hra, která se stala tématem diskuzí v herním světě. 

Vyvinuto studiem Naughty Dog a publikováno společností Sony , jedná se o pokračování hry z 

roku 2013, The Last of Us. 

BASIC INFO 

Hra se odehrává v postapokalyptickém světě, kde se hráči ujímají role Ellie, která se snaží přežít 

v prostředí, kde lidé bojují proti houbě Cordyceps, která přeměnila část populace v zombie-

like bytosti. Děj hry se odehrává čtyři roky po událostech z prvního dílu  



KRITIKA PŘI 

VYDÁNÍ 

Hra byla vydána s 

velkými 

očekáváními a 

rozdělila hráčskou 

komunitu. Na 

jedné straně jsou 

lidé, kteří hru milují 

a chválí ji za 

grafiku, příběh a 

hratelnost. Na 

druhé straně jsou lidé, kteří kritizují hru za kontroverzní rozhodnutí ve scénáři, která podle 

nich snižují kvalitu hry a narušují zážitek z hraní.  

RECENZE 

The Last of Us Part II je skvělou hrou, která stojí za hraní. Která rozvíjí svět zpustošený houbou 

Cordyceps, sice ano nějaké motivace postav jsou nelogické ale řídí se často podle emocí a 

mnoho lidí by se takto i zachovalo v realitě, o příběhu toho ale moc říct nemůžu páč celá hra 

je spoiler, jen je to asi nejsmutnější hra co jsem kdy hrál, kvůli poutu co mám k prvnímu dílu a 

postavám z něj.Grafika a zvukový design jsou excelentní a příběh nabízí hluboké a emotivní 

zážitky. Gameplay je zábavný a živý, hráč se často i bojí když slyší Clickera(3. fáze nakažených). 

Hra přidala i pár nových funkcí co oživili hru jako plížení v trávě co se hodí , když máte málo 

nábojů a hrajete na vyšší obtížnost  

Celkově lze říci, že The 

Last of Us Part II je 

skvělým pokračováním 

prvního dílu, které 

nabízí krásnou grafiku, 

skvělý zvukový design, 

hluboký příběh a 

vyváženou hratelnost. 

Hra sice není bez 

kontroverze, ale to 

nezmění fakt, že se 

jedná o vynikající titul   

Adam, H1.A 



Slime rancher 2 
 

Slime Rancher 2 je neskutečně návyková hra, ke které když se jednou posadíte, nebudete ani 

po pár hodinách chtít přestat. Její omamné kouzlo v nepřetržitém odměňování, ať už za 

objevování, či za řádně vedený farmářský život. Oproti jejímu předchůdci je vidět, že se autoři 

ze všech sil snažili vyladit detaily, zlepšit efekty i textury a rozvětvenost mapy. Není se čemu 

divit, že hráč velmi snadno sklouzne k závislosti, když vám k tomu všemu hraje extrémně 

relaxační hudba a slimové jsou tak roztomilí. 

Slime Rancher 2 si bere ten nejlepší základ z prvního dílu a přidává hromadu novinek, které si 

hráči do série přáli zařadit již dříve. Rozšiřuje repertoár roztomilých slimů, nabízí nové 

materiály, upgrady a systém craftingu s možností vyzdobit vlastní základnu k obrazu svému. 

Sice se nejedná o převratnou novinku, která by nabídla zcela nový zážitek, ale to nám vlastně 

vůbec nevadí. Milovníci Slime Ranchera dostali přesně to, co požadovali, a my samy si 

pokračování nemůžeme vynachválit. Přestože se prozatím jedná o předběžný přístup, už nyní 

titul stojí za vaši koupi v případě, že jste v tomto světě zcela noví nebo se chcete již podruhé 

vrhnout do nelehkého života chovatele slimů. 

Hra má jedinečný vizuální styl 
Aby toho nebylo málo, vývojáři vyslyšeli prosby hráčů a druhý díl nabízí možnost vaši základnu 

dekorovat. Z nasbíraných materiálů, slizáčích krystalů a s přirážkou nějaké té herní měny 

dostanete možnost vytvořit okrasné keře, stromky, sošky či skalky k zvelebení ranče. Budovat 

můžete také drobnější stavby, jako například velmi užitečné teleporty, online market, vodní 

děla chránící před Tarry (nepřátelé) a mnoho dalších užitečných pomocníků. Stavět můžete 

nejen na území zimní zahrady, ale také na několika místech mapy. Nechce se vám z nové 

lokace ťapkat až domů s plným nákladem? Není problém! Stačí si na vhodném místě postavit 

teleport a jste doma raz dva. 

Osobní dojem na slime rancher 2 
Osobní dojem na slime rancher 2 je pozitivní. Hra je plná zábavy a barev. 

Ve hře se nám líbí, jak je založena na objevování nových druhů slizů. Každý sliz je úplně jiný a 

je jich tolik, takže máte spoustu možností, jak si hrát. 

Naše oblíbená část hry je chov slizů. Chování slizů je mnohem pokročilejší než v předchozím 

díle a hru jsme hrály i spolu, zabavila nás na celý den a užily jsme si to. 

Eliška a Kačka, H1.A 

 



Historie popové hudby 

Popová hudba vznikla v polovině roku 1950 ve Spojených Státech amerických a ve Spojeném 

království. Popis se také nazývá populární hudba. Popová hudba zahrnuje Jazz, Country, Blues, 

Rock, Bebop a Rap. Pro pop se používá široká škála nástrojů. Eletrické 

klávesy,eletrická piána, bicí čileny. Typy kytar používaných 

v populární hudbě zahrnují eletrické,akustické a basové kytary. Také 

housle,saxofony a trubky se používají v mnoha popových písní. 

V roce 1950 se Elvis Presley stal jediním z prvních umělců,kteří 

hráli populární hudbu, která zahrnovala bluesový, rock n roll a 

country hudbu. Elvis posunul hudbu na jinou úroven. 

                                                                

 S přenosným rádiem přicházejícím kolem roku 1960 Pop 

poslouchalo velké dospívající fanoušky. 

 

Během této doby to byli Beatels který převzaly 

moc ve Velké Británii a ve Spojených Státech.    

                                                                   

 

 

V roce 1970 přišlo více možností popu a umělců jako Elton John, Queen a The Jackson 5 a 

Reggae byli hvězdami.          

                                                    

 

 

 

  



V roce 1980 byly legendy Michael Jackson a Prince nejlepšími zpěváky popu v 80 letech. A to 

byl rok kdy Michael Jackson se stal králem popu. 

                                            

        

 

 

 

 

 

 

Nejoblíbenějším hudebním stylem 90.let byl Hip Hop následovaný Rapem. Hip Hop 

předefinoval žebříčky billboardů na počátku 90.let a nadále dominoval na dvě desetiletí. 

                                              

Pop roku 2000 byl velký, hlasitý a odvážné refrény byly drzé a hymnické, každý nástroj se dostal 
do popředí mixu-všechny výšky a žádné basy. To byla éra, která upevnila postavení Britney 
Spears v popovém kánonu.           
                                                  

 

                      Dan, H1.A                                          

  



Leonardo da Vinci  

Ať už se o umění zajímáte nebo ne, jméno Leonarda da Vinciho 

zná snad každý. Krom toho, že Da Vinci je známý jako renesanční 

malíř, byl také matematikem, filozofem, spisovatelem, 

vynálezcem, konstruktérem, architektem, sochařem, 

přírodovědcem, a dokonce i hudebníkem. 

Leonardo Da Vinci (rodným jménem Leonardo di ser Piero da 

Vinci) se narodil roku 1452 ve Vinci. O jeho dětství se mnoho 

spisů nedochovalo.  V roce 1466 se s otcem přestěhoval do Florencie, kde vstoupil do učení k 

tehdejšímu slavnému malíři a sochaři Andreovi del Verrocchio.  

Po dokončení studia se Da Vinci nadále věnoval malířství a později měl i svou vlastní dílnu, kde 

vyučoval své žáky. Da Vinci nezůstal pouze ve Florencii, ale cestoval také do Milána, Benátek, 

či Říma. 

Leonardo Da Vinci zemřel roku 1512 ve Francii, na pravděpodobné krvácení do mozku. Dodnes 

je prý údajně pohřben na zámku Amboise. 

Da Vinciho obrazy jsou známy po celém světě. Mezi ty nejznámější patří např. Dáma 

s hranostajem, Madona ve skalách, Salvator Mundi, a samozřejmě také Da Vinciho nejslavnější 

obraz dámy s tajemným úsměvem, Mona Lisa. 

Na Leonarda da Vinciho jsem narazila před pár měsíci úplně náhodou. Od té doby jsem se o 

něj začala dost zajímat, až jsem si ho nakonec oblíbila, a on a jeho obrazy se pro mě stali i mou 

inspirací. 

Maki, H1.A 

 

  

 

  



Višňový sad 

V Mladoboleslavském divadle dne 23.2. hráli divadelní představení VIŠŇOVÝ SAD. Se školou 
jsme se na něm byli podívat a mně osobně se to moc líbilo. Bylo to krásně zahrané a 
srozumitelné.  

Jedná se o tragikomedii odehrávanou v Moskvě, napsanou roku 1903. Hra je obrazem zániku 
nižší ruské šlechty na venkově. Tématem díla je ztráta milovaného a okouzlujícího místa, 
dražba majetku a velké emoční zvraty.  

Po pár letech strávených ve francii, se vrací zpět do své vlasti a svého panství Raněvská se svojí 
dcerou Aňou. Na jejich příjezd čekají na nádraží Varja, Raněvský adoptivní dcera, a Lopachin, 
bývalí chudák a nyní podnikatel. Od jejich odjezdu, až po jejich návrat se Varja starala o panství, 
co to jen šlo. Z finančního hlediska na tom byli špatně, ale i přesto se snažili najít lepší 
východisko, jak panství zachránit a udržet si ho, bez jakýchkoliv změn. Jenomže statek byl 
velmi zadlužen, že se schylovalo k dražbě. Nikdo však neměl peníze na zaplacení dluhů.  

Všichni na statku vzpomínali, co všechno zde kdysi zažili. Navštěvuje je také věčný student 
Péťa Trofimov, který kdysi učil syna Raněvské, než zemřel. Aňa se zamilovává do Péti a tráví 
s ním volné chvíle. Za to Varja sestře závidí, že muž, do kterého se zamilovala ji opětuje své 
city k ní.  

 Lopachin jim radí, aby prodali a rozdělili na kousky višňový sad chatařům. Čímž by na tom 
velice vydělali. Tento nápad se Raněvský a jejímu bratrovi Gajevemu nelíbí. Lopachinův nápad 
odmítají, a dál hledají nějaké jiné východisko, jak by své panství zachránili.  

I přes všechny, dluhy si na statku uspořádali ples. V tento samí den byla také i dražba jejich 
višňového sadu. Když se Gajev s Lopachinem vrátili z dražby, aby jim sdělili, kdo jejich statek i 
sad koupil…byli šokováni odpovědí. Lopachin jim odpověděl, že to právě jemu bylo prodáno.  

Všichni se balí do jiných domovů, protože na statku už nemají co dělat. Raněvská odjíždí zpět 
do Paříže se svojí rodinou. Lopachin už nejeví žádný zájem o Varji ruku, na místo toho se věnuje 
kacení višňového sadu. Všichni se rozprchli pryč, do různých částí světa, kromě jejich sluhy 
Firse. O kterém si všichni mysleli, že je v nemocnici. Firs se ale vrací zpět na statek a o umírá 
za zvuku kácení višňového sadu. 

 

Tuto divadelní hru napsal ruský dramatik a prozaik Anton Pavlovič Čechov.  Vytvořil tzv. lyrické 
drama, děj neprobíhá v reálném životě, ale v citovém životě, takže jeho hrdinové prožívají 
vnitřní drama. Mluvíme-li pouze o jeho dramatech, pohybujeme se v linii komiky a hořké 
tragédie či naopak. Typickým jevem pro něj byla nejistota v konkrétním žánru. Přesto však 
Čechovova dramata jsou zobrazena ve skutečném životě lidí, v pobaveném a komickém světle. 
Což ovšem nevylučuje obsaženou vnitřní tragičnost, která zobrazuje lidský život v jeho celkové 
spletitosti. Proto může být zván „nejrealističtějším“ spisovatelem a dramatikem. 

Adéla, H1.A 

  



Традиції нашої країни 

Наша країна завжди була багата на традиції та свята. 

Яскравим прикладом є - Івана Купала. Наші предки закликали весну життєрадісними 
веснянками, пускали дівочі вінки за водою та стрибали через палаюче багаття. 

Також традиційними атрибутами Різдва стали колядки, щедрівки та вертеп. 

На Спаса - святимо соковиті яблука та груші. 

Нагадуванням,що за тиждень Великдень,є гілка верби у вербну неділю. Але і сам 
Великдень не обходиться без наших писанок, крашанок, смачної паски. 

Давнім народним символом нашої землі є калина і верба. З верби робили дитячі 
колиски, а тепер ще й плетуть чудові великодні кошики. Калина завжди мала цилющі 
властивості.  

Доброю традицією стало одягати вишиванку на свята та урочисті події. На сьогоднішній 
день, майже, у кожної української родини є вишитий рушник та вишиванка, як їх оберег.  

 Наш народ знає, пам’ятає та шанує свої традиції. 

 

Tradice naší země 

Naše země byla vždy bohatá na tradice a svátky. 

  Ivan Kupala je toho názorným příkladem.  Naši předkové veselými písněmi volali jaro, pouštěli 
panenské věnečky po vodě a skákali přes hořící oheň. 

Tradičními atributy Vánoc se staly také koledy, šdervka a verped (betlém). V den Spasitele 
posvěcujeme šťavnatá jablka a hrušky. Na připomenutí, že za týden jsou Velikonoce, je na 
Květnou neděli ratolest vrby. Samotné Velikonoce se ale neobejdou bez našich kraslic, vajíček 
a lahodné pasky (sladký chleba). 

Kalina a vrba jsou prastarým národním symbolem naší země.  Dětské kolébky byly vyrobeny 
z vrbového proutí a stále se pletou nádherné velikonoční košíky.  Kalina měla vždy léčivé 
vlastnosti. 

Stalo se dobrou tradicí nosit na svátky a slavnostní události vyšívané oblečení.  K dnešnímu 
dni má téměř každá ukrajinská rodina jako talisman vyšívaný ručník a vyshyvanku. 

 Naši lidé znají, pamatují a respektují jejich tradice. 

 

Inna a Viki, H1.A 



 

 

                     Velikonoce 

                                                                   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ivan Kupala 

 

  



Gastronomické okénko 
 

Tortilla s grilovanou zeleninou a kozím sýrem  
 
 
Budeme potřebovat :  

 

o 4 ks tortilla kukuřičná 

nebo pšeničná, podle 

vašeho vyberu  

o 250 g hovězí biftek  

o 1 ks červená cibule  

o 1 ks lilek  

o 1 ks cuketa 

o 2 ks mrkev  

o 50 ml olivového oleje 

o 60 g kozího sýra  

o 2 ks paprika  

o 1 červená a 1 žlutá 

o trochu soli  

o pepř mletý  

o 2 stroužky česneku  

o 20 ml jablečného octa  

o 3 lžíce medu  

o 1 lžička oregana  

o 1 lžička tymiánu  

o 1 lžička majoránky 

o 100 g polníčku 

 

     Maso nakrájíme na nudličky a osolíme, o pepříme. Připravíme si marinádu. Olej smíchejte 

s prolisovaným česnekem, medem, octem a bylinkami, vše dohromady zamícháme. Maso 

dáme do marinády a necháme cca 20 minut odležet. 

     Mezitím si nakrájíme lilek, cuketu, papriky, mrkev a cibuli na proužky. Maso vyndáme z 

marinády a jen na chvilku naložíme i zeleninu. Zeleninu s masem pote ugrilujte.  

     Na pánvičce nebo v troubě si nasucho nahřejeme tortilly. Kozí sýr nadrobíme a natrháme si 

listy polníčku.  

     Na nahřáté tortilly poklaďte přiměřené množství masa se zeleninou, přidejte kozí sýr a listy 

polníčku a zabalte do wrapu. A mate hotovo!    

 

 Veronika a Khristýna, H.A 

  



PRESOVAČ – ROZHOVOR S ABSOLVENTEM ŠKOLY 

V rubrice Presovač pokládáme otázky absolventům naší školy. 

Dnes je to naše úspěšná absolventka z roku 2017 Petra Kočová. 

 
1- Proč jste se rozhodla jít na hotelovku a proč zrovna do MB ? 
Na hotelovou školu do Mladé Boleslavi jsem se rozhodla jít po tom co tam nastoupila moje 
sestra o tři roky přede mnou. Práce s lidmi mě vždy bavila, takže když jsem se dozvěděla, jak 
na škole vše probíhá, nebylo co řešit. 
 

2- Co bylo jako první věc, co Vás na škole zaujala ? 
Asi nejvíc mě na škole zaujaly možnosti různých kurzů, hlavně baristický a barmanský, jelikož 
znalosti z obou dvou využívám i v práci. 
 

3- Jaké byly první dojmy ze školy a první dojmy na praxích ? 
Můj první dojem ze školy byl dobrý. Učitelé byli velmi, velmi vstřícní a přátelští. Praxe mě ze 
začátku trochu zaskočily, ale postupem času, když jsem to začala pochytávat mě začaly i 
bavit, a musím říct že do života v gastronomii mi daly hodně.  
 

4- Nelitovala jste výběru školy po uplynuti pár měsíců od začátku školy ? 
Výběru jsem nikdy nelitovala, i když to občas bylo těžší, učitelé mi vždy pomohli. 
 

5- Kam vedly Vaše kroky po ukončení střední školy ? 
Po dostudování jsem nastoupila do Café/Restaurant Václav, kam jsem chodila i na souvislou 
praxi od školy a pracuji tam dodnes.  
 

6- Jaké jsou Vaše nejlepší zážitky ze školy a praxe ? 
Moje asi nejlepší zážitky byly, když jsem jako dobrovolník jezdila na burzy škol. Jelikož tam 
byla uvolněnější atmosféra byla možnost se líp poznat s učiteli, občas i poznat jejich úhel 
pohledu a podle toho jsem se pak mohla přizpůsobit věcem, co po nás požadovali. Co se týče 
praxe, tak nelepším zážitkem byla souvislá praxe v Lesaně ve Špindlerově Mlýně. Díky pobytu 
na hotelu, kde jsme praxi vykonávali se člověk více přiblíží svému budoucímu povolání. 
 
7- Jak vzpomínáte na své učitele z hotelovky? 
Na své učitele vzpomínám vždy v dobrém. Pokaždé když na nějakého narazím, prohodíme 
spolu pár slov a vzpomínáme na naše společné (někdy i krušné) časy. 
 

8- Jak byste celkově zhodnotila tuto střední školu a byl někdo kdo kvůli Vám nebo na Vaše 
doporučení šel na tuto školu ? 
Za mě je to jedna z lepších hotelových škol v okolí Mladé Boleslavi. Profesionální učitelé, 
zmíněná možnost kurzů ale i praxe na pražských hotelech, které škola zařizuje je jednou z 
velkých výhod. Bohužel, v mém okolí nebyl nikdo komu bych tento obor mohla doporučit. 
 

9- Je nějaká věc, co byste naší škole vytkla a když tak proč ? 
Ke škole nemám žádnou výtku, byly to hezké čtyři roky. Kdybych mohla vrátit čas, nastoupila 
bych klidně znovu. 
 
Ptaly se Kája a Zuzka, H1.A 



Co se ještě dělo 

 

 

 

 

 

 

  Exkurze do výrobny Cocacoly    Anglické divadlo Peter Black 

 

Co nás čeká aneb Školní kalendář   hodnocení H3.A 

13. dubna                    kino – Tři mušketýři (přijímačky SŠ)    😊 😊  

14. dubna                    ředitelské volno (přijímačky SŠ)                      😊 😊 😊             

18. – 21. dubna           maturitní písemky - H4.A                                 

2. - 4. května               didaktické testy - H4.A 

22. – 30. května          ústní maturita - H4.A                                               

7. června  přednáška o USA - H1, V1, H3   

27. – 29. června výlety      😊 😊 😊 😊  

30. června  vysvědčení a prázdniny !!!   😊 😊 😊 😊 😊 

 

 

Toto PRESSO vám připravili (nejen) studenti H1.A s drobnou pomocí* svých učitelů  

češtiny 😊. Elektronická verze na školním webu, facebooku a instagramu. 
 

*)  drobná pomoc =  


